



Bilaga 1. Kallelse DS7

# Svenska Kyrkans Unga i Stockholms Stifts styrelse

## Kallelse till styrelsemöte DS7 2023/24

### Kallade

Ludwig Andersson	Ordförande
Amanda Ahlgren	Vice Ordförande
Amanda Gidlöf	Ledamot
Anton Nyman	Ledamot
Beata Gustafsson	Ledamot
Danielle Djupedal Larsson	Ledamot
Daniela Marovic	Ledamot
Isak Reisberg	Ledamot
Klara Gäfvert	Ledamot
Lin Ahdenkari	Ledamot
Madelene Forsén	Ledamot
Nicole Oddbratt	Ledamot
Stefan Rickard	Ledamot

### För kännedom

Clara Alm	Konsulent
-----------	-----------

**Datum och tid** 15 November 2023 18:00-21:00

**Plats** Stockholms Stiftskansli

### Föreslagna mötesfunktionärer

<b>Mötesordförande</b>	Ludwig Andersson
<b>Mötessekreterare</b>	Madelene Forsén
<b>Mötesjusterare</b>	Beata Gustafsson



## Bilaga 2. Föredragningslista DS7

### Förslag till föredragningslista Distriktsstyrelsemöte DS7

<b>Datum</b>	2023-11-15
<b>Tid</b>	kl. 18.00-21.00
<b>Plats</b>	Stockholms stiftskansli
<b>Verksamhetsår</b>	2023/24

#### 1. Inledande formalia

- 1.1 Mötets öppnande
- 1.2 Bön eller psalm
- 1.3 Lägesrunda
- 1.4 Val av mötesordförande  
*Föreslagen mötesordförande: Ludwig Andersson*
- 1.5 Val av mötessekreterare  
*Föreslagen mötessekreterare: Madelene Forsén*
- 1.6 Val av mötesjusterare  
*Föreslagen mötesjusterare: Beata Gustafsson*
- 1.7 Val av adjungerade
- 1.8 Mötets beslutanderätt
- 1.9 Fastställande av föredragningslista
- 1.10 Föregående protokoll

#### 2. Informationsärenden

- 2.1 Rapporter
  - 2.1.1 Förbundet
  - 2.1.2 Kansliet
  - 2.1.3 Stiftet
  - 2.1.4 Arbetsutskottet (AU)
  - 2.1.5 Organisationsutskottet (OU)
  - 2.1.6 Verksamhetsutskottet (VU)
  - 2.1.7 Ekonomiutskottet (EU)
  - 2.1.8 Internationella utskottet (IU)
  - 2.1.9 Förvaltningsutskottet (FU)
  - 2.1.10 Lokalavdelningsbesök
- 2.2 Beslutsuppföljning
- 2.3 Bordlagda frågor
- 2.4 SKUSS och världsläget
- 2.5 SKU 30 år
- 2.6 Genomsyrande perspektivet
- 2.7 Propphelg



2.8 Trettonhelgsläger

2.9 Ljuspunkt vinter

### 3. Beslutsärenden

3.1 XX

### 4. Avslutande formalia

4.1 Personalfrågor

4.2 Övriga frågor

4.3 Nästa sammanträde

4.4 Mötets avslutande



### Bilaga 3. Minnesanteckningar OU

## Minnesanteckningar OU 6/11

**Datum** 2023-11-06  
**Tid** kl. 19:30 - 20:43  
**Plats** Digitalt

**Verksamhetsår** 2023/24

#### Närvarande:

Madelene Forsén  
Amanda Gidlöf  
Beata Gustafsson  
Anton Nyman

#### Anmält förhinder:

Lin Ahdenkari

#### Adjungerade:



## 1. Inledande formalia

### 1.1. Närvaro

Lin har anmält sig frånvarande, Anton anslöt sig senare, kring 20:15

### 1.2. Lägesrunda

Lite trötta men mår bra.

### 1.3. Bön

Amanda ledde oss i bön

### 1.4. Senaste DS

Tillgänglighetsutbildning, styrelsen ställer sig positiv till detta och OU utforskar alternativ. Globala trettonhelg: styrelsen har propp-helg men kan delta delar av helgen om man vill.

## 2. Policys och riktlinjer

### 2.1. Tillgänglighetspolicy

Enkäten ligger uppe på hemsidan, försöka promota den lite. Madde lägger upp på instagram. Ligger inte där de brukar, ett förslag är att den ska flyttas till "bubblor" för att göra det lättare att se och hitta? Attention har kanske en utbildning? Där ligger dock fokus på NPF. Svenska kyrkan har en digital utbildning om intellektuella funktionshinder. IRIS? Be Isak kontakta en av de som var med på tillgänglighetspolicy-kvällen som hade koll på olika utbildningar. Undersöka olika möjligheter.

### 2.2. Riktlinjer för kvittohantering

Anton och AU ser över hur den ska utformas. Dokumentet har uppdaterats och ett beslutsunderlag ska skickas in till nästa DS. Några små justeringar ska göras.

## 3. Demokrati

### 3.1. Ledarutbildning

Dokumentet arbetas vidare med. Vi diskuterade ledarutbildningen som togs upp på 30-årsfirandet av stiftspedagogen Stefan. Stefan har ett önskemål att det ska finnas en fortbildning för ledare som stiftet gärna vill vara med på. Separera handbok och möjlighet att ha fördjupningsdag för ledare. Vi kan ha fördjupade träffar, möjligtvis flera på ett år, men vi har inte resurser för att hålla en egen längre utbildning. Fristående träffar så man inte behöver gå på alla?



### 3.2. **STUB**

Madelene och Beata har bestämt att stuben antingen kommer ligga den 9/3 - 2024. Att göra om till Workshop från föreläsning. Madde bokar lokal, troligtvis på kansliet. Madde och Beata spånar hur upplägget kommer att se ut på onsdag.

### 3.3. **DÅM**

Högalid är bekräftat. Att göra framöver: skicka ut en "save the date", preliminärboka biskopen för mässa (meddela kansliet så de kan ordna), tillsätta några personer som jobbar lite extra med DÅM.

### 3.4. **Årsmöteshandbok**

Arbetet fortgår.

## 4. **Samarbeten**

### 4.1. **Trossamfund**

Anton har träffat representanter från muslimska fredsrörelsen. Ett samarbete undersöks. Träffade 3 representanter och diskuterade, lära känna varandra. Finns goda möjligheter för samarbete, en möjlig start är att vår styrelse träffar deras styrelse och se vart de leder. Diskuterade möjligheten att åskåda varandras gudstjänster (inte delta), olikheter mellan tron gör att det kan bli lite svårt men det undersökts.

### 4.2. **Sensus**

Vi fortsätter rapportera vår verksamhet till sensus.

## 5. **Medlemsvård**

### 5.1. **Kontaktlokalavdelningar**

Vi fortsätter besöka som vanligt och fortsätta försöka kontakta de olika lokalavdelningarna.

## 6. **Kommunikation**

### 6.1. **Nyhetsbrev**

Vilande.

### 6.2. **Hemsidan**

Anton fortsätter att uppdatera hemsidan med det som är relevant. "Save the date" för DÅM ska läggas upp.



- 6.3. Instagram**  
Klara och Madelene är lite extra ansvariga över insta. "Save the date" för DÅM ska läggas upp. Madde fixar.
- 6.4. Facebook**  
Arbetet fortgår.
- 6.5. TikTok**  
Gruppen har inte haft något möte.
- 6.6. Snapchat**  
Ska kontakta kansliet för att få nummret som är kopplat till tidigare konto.
- 7. Pride**  
Vilande.
- 8. Midnattsvolleyboll**  
Anmälan är uppe, 14 anmälda lokalavdelningar. Vissa med 2 lag. Styrelsen har inte anmält sig som ett lag ännu men OU kontaktar övriga i styrelsen och anmäler oss som ett lag där man kan vara aktiv spelare eller hejklack. Finns risk att DS behöver vara dommare
- 9. Podcast**  
Ämnet för nästa poddavsnitt har bestämts men ingen tid för inspelningar har bestämts. Podd-gruppen kollar om det finns ett dokument med idéer sparade som kan användas vid framtida avsnitt. Amanda kontaktar poddgruppen för att få igång processen för nästa inspelning.
- 10. Mallar**  
Vilande.
- 11. MUV**  
Sista MUV blir den 26 november.
- 12. Övrigt**  
Projektbudgetar. Anton ansvarar för att sammanställa och se till att det ser bra ut. Kontakt tas med olika grupper för att kolla hur projektbudgetarna ska se ut för de olika arrangemangen och projekten.
- 13. Nästa möte**  
Mån 11/12 kl 19:00



## Bilaga 4. Minnesanteckningar VU Minnesanteckningar VU 09/11

**Datum** 2023-11-09

**Verksamhetsår** 2023/24

**Tid** kl. 18.30 **Plats** Digitalt, messenger

### Närvarande:

Daniela Marovic

Stefan Rickard

Isak Reisberg

Nicole Oddbratt

Klara Gäfvert

Danielle Djupedal Larsson

### Anmält förhinder:

### Adjungerade:

Clara Alm





1. **Inledande formalia**
  - 1.1. **Närvaro**  
Daniela lyfte vikten av närvaro i kommunikation
  - 1.2. **Val av sekreterare**  
Daniela och Klara antecknar
2. **Bön**  
Daniela ledde oss i bön
3. **Lägesrunda**  
Det är bra med folket, folk är lite stressade
4. **Projektbudgetar**  
Vi gick igenom alla projekt och gjorde samtliga projektbudgetar inför 2024.
5. **Nästkommande SKUSS-dag**  
8/12 - Hedvig Eleonora PULS-konsert med middag  
Information kommer ut 18/11 under midnattsvolleyen
6. **Nästa möte**  
Nästa möte är 14/12



## Bilaga 5. Minnesanteckningar IU

### Minnesanteckningar *Internationella utskottet* 08/11

**Datum** 2023-11-08

*Verksamhetsår* 2023/24

**Tid** kl. 18:00 - 18:16

**Plats** Nikolaisalen, Själagårdsgatan 13, Gamla Stan

#### ***Närvarande:***

Madelene Forsén

Nicole Oddbratt

Beata Gustafsson

Amanda Gidlöf (digitalt)

Isak Reisberg

#### ***Anmält förhinder:***

Lin Ahdenkari

#### ***Adjungerade:***



## 1. *Inledande formalia*

### 1.1. *Närvaro*

Alla är här förutom Lin.

### 1.2. *Lägesrunda*

Vi mår bra! Något trötta på grund av mörkret.

### 1.3. *Vem tar anteckningar idag?*

Amanda tar anteckningar idag.

### 1.4. *Bön*

Vi bad *Gud som baver*.

### 1.5. *Senaste DS*

Det fanns inget som var intressant för IU på det senaste DS.

## 2. *Ukraina mässan*

Göra om till en fredsmässa? På grund av flera faktorer anser vi att det är lättare att ordna en fredsmässa som riktar sig mer brett och inkluderar allt från Ukraina till Israel/Palestina samt våld i samhället. Kanske i samband med fastan? En grupp utses (före detta Ukraina-mässan gruppen) för att undersöka våra möjligheter och tidsaspekten med det som ska göras. Lokal ska bokas, präst ska bokas, det ska organiseras etc.

## 3. *Julkampanjen*

Har börjat med grundarbetet för nästa års julkampanj. Ska boka möte med Ludwig för att spela in info material till i år. Nicole har hoppat in i gruppen tillsammans med Madde och Beata.

## 4. *Fastekampanjen*

Arbetet fortgår. Isak kontaktar Lin för att boka in ett möte.

## 5. *Samhällsfrågor*

Vi diskuterade aktuella samhällsfrågor.

## 6. *Samarbete med stiftet*

Madelene kollar med Ludwig när ett möte skulle funka.

## 7. *Ageravolontärer*

Arbetet fortgår.

